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Abstract (en)
[origin: WO2015110469A1] Connection line (1) with matched impedance, including a cable having at least two conductors (11, 13) which are
separated from each other by insulation (10, 12) and are connectable to contact elements, the connection line (1) comprises a compensation area
(L1) within its end portion (L2), within the compensation area (L1) the distance (D1, D2) of the conductors (11, 13) from each other is smaller than
outside the compensation area (L1), thereby the impedance (Z) of the connection line (1) decreases in the compensation area (L1).

Abstract (de)
Verbindungsleitung (1) mit angepasster Impedanz, umfassend ein Kabel mit mindestens zwei Leitern (11,13), die durch eine Isolierung (10,12)
voneinander getrennt und an Kontaktelemente anschließbar sind, die Verbindungsleitung (1) weist innerhalb ihres Endbereichs (L2) einen
Kompensationsbereich (L1) auf, im Kompensationsbereich (L1) ist der Abstand (D1, D2) der Leiter (11,13) zueinander geringer als außerhalb des
Kompensationsbereichs (L1), dadurch verringert sich die Impedanz (Z) der Verbindungsleitung (1) im Kompensationsbereich (L1).
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